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 البــر ز  ، دارای  ر تبه نخست
کشف جر ا ئم سایبر ی

» رئیس پلیس فتا استان البرز « در گفت وگو با »دنیای هوادار« مطرح کرد؛
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ن ذره ب�ی

دنیـــای هـــوادار یـــاد و خاطـــره شـــهدا دانش آمـــوز 
شـــامخ  مقـــام  بـــه  کـــه  رحیمـــی«  »عبدالمجیـــد 
مـــی دارد گرامـــی  را  گشـــت  نائـــل  شـــهادت 

خبر

»معاون امور فنی صندوق بازنشستگی کشوری« 
خبر داد؛

صدور احکام رتبه بندی بازنشستگان 
در  آذرماه

»اکبر شیرمحمدی« -معاون امور فنی صندوق بازنشستگی 
کشوری- درباره آخرین وضعیت صدور احکام بازنشستگان 
جدید آموزش و پرورش توضیح داد و اظهار کرد: حواله حقوقِ 
تازه بازنشستگانِ آموزش و پرورش این ماه صادر شد؛ امسال 
حدود ۴۱ هزار بازنشسته از جامعه فرهنگیان داشتیم که 
احکامشان را تایید کرده ایم. تنها حدود ۳۰۰۰ نفر باقی مانده 
بودند که هنوز مدارکشان به دست ما نرسیده، اما اطلاعاتشان 
را تحت وب برای ما ارسال کردند. ما برای آن ۳۰۰۰ نفر حواله 
موقت پرداخت کرده ایم و حقوقشان را بر اساس ۷۰ درصدِ 
آخرین حقوق پرداخت کرده ایم، بعد از آنکه پرونده شان به 
جریان بیفتد و از سوی صندوق تایید نهایی بشود، باقی مانده 
حقوقشان که معوق شده را ماه آینده برایشان واریز می کنیم.  
موعد بازنشستگی همه آنها مهرماه نبود و بسیاری در آبان 
ماه بازنشسته شده و برای این امر اقدام کردند. همچنین ما 
مشکلی برای اعمال افزایش های ناشی از رتبه بندی نداریم. 
بازنشسته  امسال  که  فرهنگیانی  برای  را  رتبه بندی  احکام 
شده اند در آذرماه صادر می کنند. احکام شان که به دست ما 

برسد ما هم اصلاحات لازم را انجام می دهیم.   

»دبیر قرارگاه اجتماعی شهر تهران«:

طرح جمع آوری کودکان کار 
شکست خورد

»احمدی صدر« -دبیر قرارگاه اجتماعی شهر تهران- درباره اخرین 
کار  کودکان  ساماندهی  و  رسیدگی  برای  شهرداری  اقدامات 
و خیابانی اظهار کرد: در این زمینه طی سال گذشته ۳۲ بار 
اجرا  ها  برخی دستگاه  توسط  کودکان  این  طرح جمع آوری 
شد، اما نتیجه ای نداشت و در واقع طرح شکست خورد. طبق 
با کودکان  ارتباط  قانون، شهرداری تهران هیچ وظیفه ای در 
کار و خیابانی ندارد، اما با این حال شهرداری تهران در قالب 
قرارگاه آسیب های اجتماعی به این موضوع ورود کرده است و 
هم اکنون شهرداری تهران، مدارس کودکان کار و خیابانی را در 
سطح شهر تهران راه اندازی کرده است و ۳۰ مدرسه در این حوزه 
فعالیت دارند. ۸۰ درصد از کودکان کار و خیابانی، اتباع خارجی 
هستند، در این زمینه اداره اتباع باید ورود کند تا این افراد به 
کشورشان بازگردند.وی از برخورد با سرشبکه های کودکان کار 
و خیابان توسط دستگاه قضا و نیروی انتظامی خبر داد و 
متذکر شد: در این بخش، برنامه مدونی آغاز شده است و تعداد 
زیادی از این افراد دستگیر و بازداشت شده اند. اجرای طرح 
جدید ساماندهی کودکان کار و خیابانی در ۳ ماه آینده می تواند 

چالش ها و مشکلات در این حوزه را برطرف کند.

»معاون عملیات پلیس راهور تهران بزرگ« 
پاسخ داد؛

برگه معاینه فنی برای چه کسانی 
صادر نمی شود؟

سرهنگ »محمد رازقی« -معاون عملیات پلیس راهور تهران 
بزرگ- گفت: در شهر تهران بیش از ۴ میلیون موتورسیکلت 
تردد می کند و وضعیت موتورسیکلت متاسفانه از نظر احتراق 
و آلایندگی آن بالا است. موتورسیکلت هایی که از سیستم 
کاربراتوری استفاده می کنند آلایندگی به شدت بالاتری دارند 
و آلایندگی آن ها بالاست. سازمان هایی که می بایست نسبت 
به ارائه برگه معاینه فنی به موتورسیکلت ها اقدام نمایند این 
کار را صورت نمی دهند و موتورسیکلت ها برای اخذ معاینه 
فنی مراجعه نمی کنند. مشکل اصلی موتورسیکلت ها این 
مورد است که معاینه فنی به ان ها داده نمی شود و از زمانی 
که تولید می شوند تا زمانی که فرسوده می شوند مدام کار 
می کنند و مالک و راکب آن دنبال برطرف کردن عیب وسیله 
خود نیستند و وضعیتی که در حال حاضر شاهد آن هستید 

را به وجود آورده اند.

بودجه مهم  ترین سند مالی سالانه دولت محسوب 
جامعه،  بر  حاکم  شرایط  به  باتوجه  و  می شود 
پرداختن اصولی به آن و استفاده از نظر کارشناسان 
ای  ویژه  اهمیت  از  خصوص  این  در  نخبگان  و 
عواملی  و  فاکتورها  جمله  از  و  است  برخوردار 
است که سیاست های دولت را تعیین می کند و 
می تواند بر بسیاری از سایر متغیرهای اقتصادی 
 GDP تاثیرگذار باشد. بودجه یکی از چهار جز اصلی
است و مهم  ترین نکته در آن، شفافیت است به 
نحوی که هزینه و درآمدهای آن کاملًا مشخص 
متعارف  معنای  به  ایران  در  بودجه  اکنون  باشد. 
آن نداریم و درآمدی که صرف هزینه های عمرانی 
در شرایط  بودجه  ندارد، جدی گرفتن  شود وجود 
کنونی شوخی با اقتصاد است چرا که مسائل اصلی 
اقتصاد را نادیده گرفته و به بودجه که یک مسئله 
یک  اکنون  دولت  می شود؛  پرداخته  است  فرعی 
درآمد اجتناب  ناپذیر شامل مالیات و کمی درآمد 
نفتی دارد که باید با آن حقوق و دستمزد پرسنل 
و کارمندان را پرداخت کرده و بخشی از آن را نیز 
برای کسری صندوق های بازنشستگی هزینه کند. 

ایران در یک دهه اخیر به یک کشور زیر متوسط 
و  دارد  زیادی  بروکراسی  هنوز  که  شده  تبدیل 
درآمدهای محدودش فقط صرف حقوق و دستمزد 
سال ها،  این  تمام  در  ایران  در  می شود.  کارکنان 
یک دوگانه متضاد وجود داشته و در بسیاری از 
سال ها، در شرایطی که دولت ها از تورم رنج برده اند، 
پیدا  نیز  رکود  از  خروج  برای  راهی  باید  همزمان 
می کردند. موقعیت بسیار دشوار رکود تورمی نیاز 
در  اما  دارد  و تخصصی  پیچیده  به یک مدیریت 
برنامه های  جای  بزرگ  شعارهای  معمولا  ایران، 
علمی را می گیرند و همین موضوع کار را دشوار 
می کند. یکی از اصلی ترین مسائلی که در برنامه  
ریزی های کلان سال آینده نیز باید برای آن پاسخی 
پیدا شود، نحوه برنامه  ریزی دولت برای عبور از این 
موقعیت خواهد بود و این در حالی است که در 
هفته های آینده، دو برنامه مهم پیش روی قوای 
مقننه و مجریه خواهد بود. از سویی دولت اعلام 
را به  آینده، لایحه بودجه  کرده که ظرف روزهای 
منتظر  مجلس  دیگر  طرف  از  و  می دهد  مجلس 
قانون هفتم توسعه است. دو متنی که  دریافت 
آینده اقتصادی کشور را در یک بازه یک و پنج ساله 

تعیین خواهند کرد. 
با وجود اهمیت سوال های کلان به نظر می رسد 
رساندن  موقع  به  دولت،  دغدغه  اصلی ترین  فعلا 
بعضا  و  پیچیده  موقعیت  است.  متن ها  این 
متناقض باعث شده که پاسخ دادن به یک سوال 
واضح دشوار شود. اولویت اقتصاد ایران در ۱۴۰۲ 
بود؟ یک سال پیش مدیران سازمان  چه خواهد 
برنامه و بودجه در زمان تدوین و تصویب بودجه 
سال ۱۴۰۱ ضمن ادعای بستن بودجه بدون کسری 
کنترل  و  پولی  پایه  نیافتن  افزایش   کردند  اعلام 
های  هزینه   محدود  افزایش  مدیریت  با  را  تورم 
جاری )حقوق کارکنان و بازنشستگان و...( دنبال 
 ۵۰ و   ۴۰ نقطه ای  تورم های  وقوع  کرد.  خواهند 
درصدی در اکثر ماه های سال ۱۴۰۱ تاکنون، حذف 
یکباره ارز ترجیحی و افزایش سرسام آور هزینه ها 
و مخارج خانوارها به همراه عدم گشایش برجامی 
به همراه  نقدینگی کشور  افزایش شدید حجم  و 
دولت  شد  باعث  بودجه،  در  وحشتناک  کسری 
ادعایی  و  ترسیمی  اهداف  از  هیچ کدام  به  عملا 

زمین  بر  اما  نرسد.  خود  تنظیمی  بودجه  اولین 
نظیر  دولت  اصلی  های  برنامه   و  شعارها  ماندن 
ساخت چهار میلیون شغل و چهار میلیون مسکن 
با میانگین هر سال یک میلیون شغل و مسکن 
و استعفای اخراج  مانند وزیران این دو برنامه و 
توفیق  نداشتن در بخش صنعت به همراه شرایط 
ماه  چند  در  کشور  سیاسی  و  اجتماعی  خاص 
گذشته با تدوین  نشدن برنامه هفتم توسعه کشور 
مجموعه شرایطی را موجب شده که قرار است در 
ارائه شود.  این وضعیت بودجه ۱۴۰۲ به مجلس 
دولت نشان داده است در رسیدن با اهداف قابل 
ارزیابی و کمی، حداقل تاکنون بسیار ناموفق بوده 
است؛ هرچند رئیس دولت بدون ارائه عملکرد قابل 
ارزیابی مداوم از پیشرفت کشور سخن می گوید. به 
نظر می رسد مسئولان باید با درک صحیح  تری از 
شرایط خاص اقتصادی، سیاسی و اجتماعی کشور 
و پرهیز از بیان اهدافی مبهم و غیرقابل دسترس و 

تجدید نظر اساسی در حوزه برنامه  ریزی، ضعف های 
موجود به خصوص نبود برنامه ای ساختارمند برای 
بازنگری  مورد  را  کشور  توسعه  فرایند  راهبری 

اساسی قرار دهند. 
به نظر می رسد این بودجه هم به مانند بودجه های 
چند سال اخیر باشد و نتواند بودجه متوازن ارائه 
عدم  ارز،  قیمت  افزایش  روند  بی تردید  دهند. 
اقتصادی  معاملات  و  برجام  مقوله  در  گشایش 
و  معافیت ها  تحریم ها،  استمرار  بین المللی، 
فرارهای مالیاتی از جمله شاخص هایی به شمار 
بودجه سال  برای  انداز روشنی  می آید که چشم 
آتی و بهبود وضعیت اقتصادی سال آینده ترسیم 
نمی کند. در واقع بودجه باید بر مبنای درآمدها 
و منابع و همچنین مصارف و هزینه ها تعریف 
شود و دولت و مجلس شورای اسلامی، بودجه ای 
شفاف و منطقی را تدوین و تصویب کنند تا در 
طول سال با کسری بودجه مواجه نشوند. توجه 
حفظ  رویکرد  با  مردم  معیشت  وضع  بهبود  به 
و  حقوق  ترمیم  جامعه،  خرید  قدرت  تقویت  و 
عادلانه شدن پرداخت ها و تعریف بودجه برمبنای 
درآمد ها و منابع و همچنین مصارف و هزینه ها 
از جمله اولویت های بودجه سال آینده اعلام شده 
مسلم  که  آنچه  هستند.  رئیس جمهور  سوی  از 
است این است که کسری بودجه باعث می شود 
دولت درآمدهای خود را به ویژه از طریق مالیات 
نحوی  هر  به  را  آن  مدیریت  که  شرکت هایی  و 
در اختیار دارد، صرف تامین کسری بودجه خود 
کند و این موضوع فشار مضاعفی بر بخش های 

حاضر  حال  در  آورد.  خواهد  اقتصادی  مختلف 
مبهمی  بسیار  فضای  یک  در  فعالیت ها  عملا 
است که دولت آنها را به گردن نخواهد گرفت و از 
واقعیت ها به دور خواهد بود و هم اینکه به نوعی 
کسب  وکارها را از آن بازدهی مطلوب دور خواهد 
کرد. بی شک دولت نیاز دارد که برای مخارج خود 
قیمت ها را اصلاح کند و به مسائل جهانی هم 
توجهی ندارد و به ویژه به بخش خصوصی هیچ 
نگاه ویژه ای ندارد و این باعث می شود که دولت 
به هر ابزاری متوسل شود و نظرات خود را بدون 
در نظر گرفتن نظرات اقتصاد دانان و صاحبنظران 
تحمیل کند. در حال حاضر حداقل ۴۰ درصد تورم 
پیش بینی شده است که به نظر می رسد در همین 
محدوده اتفاق خواهد افتاد. دولت نیاز به منابع 
را  دولت  هزینه های  تورم  این  و  داشت  خواهد 
بودجه  این کسری  و  داد  خواهد  افزایش  بسیار 
حالت  از  را  بودجه  که  شد  خواهد  اضافه  بسیار 

یک بودجه متوازن کاملا خارج می کند و این به 
نفع اقتصاد کشور و به ویژه بازار سرمایه نخواهد 
بود، یعنی جیب شرکت ها خالی می شود، منابع 

شرکت ها تخلیه می شود. 
بنابراین با توجه به شرایط اقتصادی کشور و نرخ 
سال  بودجه  مواجهیم،  آن  با  که  فزاینده ای  تورم 
کمترین  با  و  واقعیات  با  متناسب  باید  آینده 
وابستگی به درآمدهای نفتی بسته شود. اقتصاد 
تاثیر  تحت  کاملا  و  است  نحیف  بسیار  ایران 
سیاست های پولی و بودجه ای قرار می گیرد. در 
شرایط کنونی حمایت از تولید و صادرات می تواند 
بخشی از مشکلات کنونی اقتصاد را حل کند، زیرا 
از یک سو کشور به واردات و تخصیص ارز کمتری 
نیاز دارد و از طرف دیگر درآمد صادراتی هم بخشی 
از نیاز ارزی کشور را جبران می کند و این مسأله 
سیاست های پولی و بودجه ای را هم تقویت می 
کند. متاسفانه دولت در برخی قسمت هایی که باید 
کلان،  مدیریت  مانند  باشد  داشته  پررنگ  حضور 
سیاست گذاری و ... بودجه کمتری اختصاص داده 
و ضعیف عمل می کند، اما در سایر بخش ها که 
نباید دولتی باشد مانند شرکت های مختلف تصدی 
گری و ... بیشترین بودجه را می گذارد، در حالیکه 
در هیچ کجای دنیا وضعیت به این شکل نیست. 
لازم است دولت از حجم تصدی گری و شرکت های 
سیاست گذاری  امور  به  بیشتر  و  بکاهد  دولتی 
دولت  تا شاهد کاهش هزینه های جاری  بپردازد 
توازن  عدم  با  همچنان  غیراینصورت  در  باشیم، 

منابع و مصرف مواجه خواهیم بود.

»دنیایهوادار«بررسیمیکند؛

اولویت بودجه ۱۴۰۲ چیست؟
سارا نصرتی

پوتین: 

نقلقول

خبراول

محضاطلاع
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گزارش

»دنیایهوادار«گزارشمیدهد؛

پرداخت وام ۲۰۰ میلیون تومانی 
مسکن روستایی به کجا رسید؟

اجتماعی

متقاضیان وام مسکن روستایی همچنان مشکلاتی 
که  حالی  در  دارند  تسهیلات  این  دریافت  برای 
مسئولان اعلام کرده بودند که همه موانع پرداخت 

برطرف شده است.
باشگاه  از  نقل  به  و  »دنیای هوادار«  گزارش  به 
های  قوس  و  کش  وجود  با  جوان؛  خبرنگاران 
فراوان در تخصیص تسهیلات مسکن روستایی، 
تسهیلات  این  روستاییان  از  بسیاری  همچنان 
برخی  هم  دیگر  از سوی  و  نکرده اند  دریافت  را 
تسهیلات  این  پرداخت  و  اجرا  در  ها  بانک  از 
این  در  ندارند.  متقاضیان  با  را  لازم  همکاری 

شرایط افزایش هزینه های ساخت و اجرای 
پروژه ها و همچنین افزایش هزینه های 

است  شده  باعث  ساختمانی  مصالح 
همان  در  روستاییان  از  بسیاری  که 
غیر  و  فرسوده  مسکونی  واحدهای 
مقاوم خود ساکن شوند. این در حالی 
است که »اکبر نیکزاد« -رئیس بنیاد 
کرده  اعلام  اسلام-ی  انقلاب  مسکن 
بود که مشکل اعطای وام ۲۰۰ میلیون 
تومانی مسکن روستایی برطرف شده 

تسهیلات  این  که  هایی  اصلاحیه  و 
در حال حاضر  و  انجام شده  داشت  لازم 

را  تسهیلات  این  توانند  می  متقاضیان 
دریافت کنند و قبول نکردن سفته های زنجیره 

ای و ضمانت های بانکی و از سوی دیگر عدم 
پرداخت تسهیلات به شهرهای زیر ۲۵ هزار نفر 
از مشکلاتی بود که اصلاحیه های آن ها انجام 

شده است.
 بعد از ابلاغ هنوز تسهیلاتی به روستاها

 نرسیده است
اما قنبری، یکی از روستاییان متقاضی وام مسکن 
گفت: »از سال گذشته به دنبال دریافت وام ۲۰۰ 
اما هنوز هیچ تسهیلاتی  تومانی هستم  میلیون 
دریافت نکرده ام و از طرف دیگر بانک ها هم در 
پرداخت این تسهیلات اذیت می کنند.« همچنین 
حسینی، یکی دیگر از متقاضیان این وام می گوید: 
»برای دریافت ضمانت و سفته بانکی بسیاری از 
بانک ها  سختگیری می کنند و به چندین بانک 

مراجعه کردم هیچ کدام همکاری لازم را ندارند.«
بانک ها در پرداخت تسهیلات همکاری می کنند

در همین رابطه »مجید جودی« -معاون بازسازی 
اینکه  بیان  با  مسکن-  بنیاد  روستایی  مسکن 
مسکن  تسهیلات  پرداخت  در  ها  بانک  همکاری 

روستایی خوب شده  است گفت:  در حال حاضر 
تمامی بانک ها تسهیلات ۲۰۰ میلیون تومانی را 
تسهیلات  هزار   ۶۹ همچنین  کنند.  می  پرداخت 
 ۲۰۰ از  روستایی  مسکن  تومانی  میلیون   ۲۰۰
سایر  آینده  هفته  تا  و  ابلاغ شده  تسهیلات  هزار 

تسهیلات ابلاغ خواهد شد.
فرم ج متقاضیان مسکن روستایی قرمز می شود

یکی از اصلی ترین مشکلات در حوزه تسهیلات 
دریافت  ج  فرم  شدن  قرمز  روستایی  مسکن 
از  بسیاری  حاضر  حال  در  که  است  کنندگان 
اما  اند  شده  مواجه  مشکل  این  با  متقاضیان 
موضوع  این  به  پاسخ  در  مسکن  بنیاد  رئیس 
تسهیلات  پرداخت  برای  آنکه  دلیل  به  گفت: 
پرداخت  زیادی  بسیار  یارانه  تومانی  ۲۰۰میلیون 
شده است و از طرف دیگر به دلیل آنکه بعد از 

سازندگان  از  بسیاری  تسهیلات  این  دریافت 
ج  فرم   بنابراین  شوند  می  مسکن  صاحب 
متقاضیان پس از دریافت این تسهیلات 
قرمز می شود. این در حالی است که 
بسیاری از سازندگان و متقاضیان از 
این موضوع هم گله مند هستند. 
مصالح  قیمت  افزایش  موضوع 
ساختمانی هم اخیرا یکی دیگر 
از نگرانی های روستاییان است 
آنها  از  بسیاری  باعث شده  که 
با مشکل مواجه شوند و کمبود 
ساختمانی  مصالح  و  سیمان 
باعث  هم  فولاد  جمله  از  دیگر 
شده که بسیاری از آنها پروژه ها را 

نیمه کاره رها کنند.
۲۰۰ میلیون تومان در حال حاضر 

کفاف هزینه ساخت را نمی دهد
»اگر  گفت:  روستاییان  از  یکی  غضنفری، 
ما  به  زودتر  را  تومانی  میلیون   ۲۰۰ تسهیلات 
مواجه  مشکل  این  با  الان  کردند  می  پرداخت 
توجه  با  تومان  میلیون   ۲۰۰ با  اکنون  نبودیم. 
واحد  شود  نمی  ها  گرانی  و  ها  هزینه  این  به 
مسکونی ساخت و باید این زمستان هم با واحد 
نیمه کاره سر کنیم تا شاید فرجی شود و قیمت 
ها کمی ارزان تر شود.« براساس این گزارش با 
وجود این مشکلات هنوز بسیاری از سازندگان 
و  کنند  دریافت  را  تسهیلات  این  اند  نتوانسته 
اصلی ترین چالش ها را هم متقاضیان شهرهای 
زیر ۲۵هزار نفر دارند که پیش از این تسهیلات 
۲۰۰ میلیون تومانی به آنها تعلق نمی گرفته و با 
رایزنی های صورت گرفته این مشکل برطرف شده 
اما همچنان این متقاضیان در اولویت نیستند. با 
توجه به آنکه باید سالانه ۲۰۰ هزار  واحد مسکن 
این  شود  بازسازی  و  سازی  مقاوم  روستایی 
مشکلات باید هرچه سریعتر برطرف شده و بازار 

مسکن روستایی هم جان تازه ای بگیرد.

 

نگاه

یک»اقتصاددان« نوشت؛

بلایی که دولت رئیسی بر سر 
سفره مردم آورد در جنگ جهانی 

دوم هم تجربه نشد!
احسان سلطانی، اقتصاددان نوشت: »بر اساس آمارهای دولت، 
نرخ تورم سالانه غذا )خوراکی ها( در آبان ۱۴۰۱ به ۶۳.۴ درصد 
تورم  نرخ  با  است.  سابقه  بی  دوم  جهانی  از جنگ  که  رسید 
خوراکی های ۶۱.۱ درصد در مهر ۱۴۰۰، برای اولین بار در فاصله 
۱۳ ماه یا در یک دولت، مردم دو مرتبه شوک قیمت غذا را تجربه 
می کنند.  در ۵ سال گذشته قیمت غذا بیش از ۷.۵ برابر شده 
که به مفهوم ۵۰ درصد نرخ تورم سالانه غذا یا بروز ابرتورم قیمت 
غذا است. در هیچ دوره تاریخی این ابرتورم غذا تجربه نشده، 
حتی در زمان اشغال کشور در جنگ جهانی دوم. دولت جهت 
تامین منافع رانتی های وابسته و بودجه، قیمت دلار را بیش از 
۳۰ درصد بالا برده است که با روند صعودی قیمت ارز نیما، سبب 
خواهد شد تا روند صعودی قیمت مواد غذایی ادامه پیدا کند. 
دولت پای خود را از روی گلوی مردم بر نمی دارد، هر روز فشارش 
را بیشتر نکند. این دیگر جراحی نیست، قصابی اقتصادی است. 
دولتهای قبلی مهلت می دادند، مردم یک کم جان بگیرند، بعد 
شروع می کردند، اما این دولت در سال اول با ابرتورم قیمت غذا 

و اکنون مسابقه قیمت دلار و دور جدید گرانی.«

با میلیادرهای خیابان آذری آشنا شوید؛

۴۸ متری تک خواب 
۱,۴۲۵,۰۰۰,۰۰۰ تومان!

متوسط قیمت هر متر مربع واحد مسکونی در تهران به ۴۷ 
میلیون تومان رسیده، منطقه ۱۷ تهران هم براساس آمارهای 
بانک مرکزی و مرکز آمار طی آبانماه امسال بین ۲۴ تا ۲۵ 
میلیون تومان مورد معامله قرار گرفته است، قیمت هایی که در 
نرخ آپارتمان های محله آذری هم بازتاب دارد، میلیاردهایی در 
این محله صاحب خانه هستند را از این طریق بشناسید. قیمت 
معاملات ثبت شده در محله آذری تهران نشان می دهد متوسط 
قیمت آپارتمانهای به فروش رفته در این منطقه در حال حاضر 
حدود ۲۹ میلیون تومان در هر متر مربع بوده که نسبت به 
آمارهای منتشره از سوی بانک مرکزی و مرکز آمار ایران بالاتر 
بوده نشان از رشد قیمت طی همین یک ماهه را دارد. متوسط 
قیمت آپارتمان های مورد معامله قرار گرفته در روزهای اخیر 
در این منطقه معادل ۱ میلیارد و ۹۰۰ میلیون تومان بوده است. 
شرایط قیمت در مناطق مختلف در تهران به گونه ای است که 
امروز تقریبا همه صاحبخانه های پایتخت میلیارد محسوب می 
شود، میلیاردهایی که بسیاری از ایشان احساس ثروتمند بودن 
هم ندارند، چرا که صفرهای زیاد مقابل قیمت خانه های ایشان 

در عمل ارزشی برایشان ایجاد نمی کند.

»رئیس اتحادیه بارفروشان« پاسخ داد؛

دلیل افزایش قیمت پیاز چیست؟
چند هفته ای می شود که قیمت برخی محصولات از جمله پیاز 
و سیب زمینی افزایش یافته است. افزایش قیمتی که رئیس 
اتحادیه بارفروشان علت آن را صادرات این محصولات عنوان 
کرد. »مصطفی دارایی نژاد« در پاسخ به چرایی افزایش قیمت 
سیب زمینی و پیاز گفت: علت این افزایش قیمت صادرات است. 
بنا بر درخواست پاکستان روزانه ۲۰۰۰ تن صادرات پیاز به این 
می کرد.  جارو  را  ما  پیاز  پاکستان  در حقیقت  داشتیم.  کشور 
همچنین به عراق نیز صادرات محصولات کشاورزی داشتیم. به 
کشاورزان اعلام کردیم که اگر قرار است صادرات انجام دهند ابتدا 
باید نیاز داخل را تامین کنند تا بازار داخل به چالش کشیده نشود 
و سپس به صادرات فکر کنند. از هفته آینده قرار است نصف بار 
در داخل عرضه شود و نصف دیگر نیز به صادرات اختصاص یابد.

محضاطلاع

سهم 80 درصدی آلودگی هوای تهران مشخص شد
رییس شورای عالی استانها با اشاره به اینکه بیش از ۸۰ درصد سهم آلایندگی شهر تهران مربوط به منابع آلاینده متحرک است، 
گفت: مدیریت شهری با وجود تمام مشکلات مالی با تامین منابع مالی لازم، اقدامات گسترده و موثری را برای نوسازی ناوگان 
حمل و نقل عمومی که در سالهای اخیر در تهران به دست فراموشی سپرده شده بود، بر داشته است؛ اما برای موتورسیکلت ها 
باید تصمیم ملی اتخاذ شود و شهرداری به تنهایی نمی تواند برای جایگزینی موتورهای کاربراتوری به انژکتوری و برقی اقدام کند.

»حســین قربــان زاده« - رییس ســازمان خصوصی ســازی- با اشــاره به 
تصویب نامه هیات وزیران درمورد جاماندگان سهام عدالت اظهار کرد: »این 
تصویب نامه به تازگی ابلاغ شده و کارهای اجرایی آن درحال انجام است. 
همچنین تخصیص سهام عدالت به جاماندگان در قانون بودجه سال جاری 
پیش بینی شده است و بنابراین فرایند آن امســال باید انجام شود. البته 
پرتفوی این سهام به اصلاحیه نیاز دارد که متن اصلاحیه به دولت ارسال 
شده و بررسی آن در نوبت است. این اصلاحیه درمورد تغییر برخی شرکت ها 
در پرتفو است که باید در هیات دولت بررسی و تصویب شود.« بر اساس این 
گزارش، افراد مشمول توسط نهادهای ذیربط شناسایی و معرفی خواهند 
شد و مبلغ سهام مورد واگذاری به هر یک از مشمولین معادل حداکثر ۱۰۰ 
میلیون ریال با اعمال ۵۰ درصد تخفیف به صورت اقساط سالانه و به مدت 
۱۰ سال است. طبق تصویب نامه هیات وزیران، قرار است پرتفوی جاماندگان 
از بخشــی از ســهام بانک تجارت، بانک صادرات، بانک ملت، کشتیرانی 
جمهوری اسلامی ایران و صنایع پتروشیمی خلیج فارس تشکیل شود که 

البته ممکن است طبق گفته قربان زاده این پرتفو تغییر کند.

به  زمانی  چه  عدالت  سهام 
یافت؟ خواهد  تخصیص  جاماندگان 

»خیراله خادمی« -معاون وزیر راه و شهرســازی و مدیر عامل شــرکت 
ساخت و توسعه زیربناهای حمل ونقل کشور- گفت: در بخش ریلی ۳ 
هزار و ۳۰۰ کیلومتر در سراسر کشور در دســت اجرا قرار دارد که نسبت 
به وجود ۱۴ هــزار کیلومتر راه آهن کشــور، عدد قابل توجهی اســت. 
برنامه ریزی شده تا ســال بعد ۵۶۱ کیلومتر از مســیرهای ریلی دارای 
پیشرفت فیزیکی بیش از ۷۰ درصد به بهره برداری برسد. به این ترتیب 
در طول یک سال آینده ۲.۸ برابر متوســط ریل  گذاری در کشور  انجام 
خواهد شد. همچنین یک هزار و ۳۵ کیلومتر آزادراه در سرتاسر کشور 
در حال اجراست که نسبت به وجود ۲ هزار و ۸۰۰ کیلومتر آزادراه موجود 
کشور عدد قابل توجهی است. بهره برداری از ۲۹۳ کیلومتر از آزادراه های 
در حال ســاخت کشــور در برنامه قرار دارد که در این صورت، ۳.۵ برابر 
متوسط سالانه ساخت آزادراه کشور در سال آینده تحقق خواهد یافت. 
همچنین ۶ هزار و ۱۰۰ کیلومتر بزرگراه در سراسر کشور در حال اجرا است 
که ســالانه یک هزار کیلومتر از این بزرگراه ها در استان های مختلف 

تعریف می شوند.

کیلومتر  ۵۶۱  بهره برداری 
 راه آهن تا سال آینده

نقل قولمحض اطلاع

نقلقول



4
روزنامه

البـــرز
شماره 1183 - شنبه  26 آذر 1401

حقوق و قضا

»فریــد نجــف نیــا« - معــاون اجتماعی و 
پیشگیری از وقوع جرم دادگستری کل استان 
البرز- در ســخنرانی پیش از خطبه های نماز 
جمعه این هفته کرج به تعریف و ماموریت 
هــای پیشــگیری از وقوع جــرم پرداخت و 
افــزود: هیچ مجموعه دولتــی و حاکمیتی 
وجود نــدارد که ماموریتی در پیشــگیری از 
وقوع جرم نداشــته باشــد و تمام کارگزاران 
نظام جمهوری اسلامی در این حوزه رسالت 

و ماموریت مستقیم و غیرمستقیم دارند.
معــاون اجتماعــی و پیشــگیری از وقــوع 
جرم دادگســتری کل استان البرز با اشاره به 
اینکه طبق اصل ۱۵۶قانون اساســی یکی از 
وظایف دســتگاه قضایی پیشگیری از وقوع 
جرم اســت ولی در مقام مطالبه گری است، 
اظهارکرد: کاهش سرقت های خرد در استان 

امیدوارکننده اســت ولی شایســته مردم 
نیست.

وی همچنین به فعالیت های مشاوره 
ای توســط معاونــت اجتماعــی و 
پیشــگیری از وقوع جرم دادگستری 
اســتان اشــاره کرد و گفت: در مراکز 
مشاوره ای چراغ مشاوره را پرفروغ تر 
روشن کردیم، به طوریکه ۴۰ مشاور 
در مرکــز حامیم واقــع در منطقه 
کم برخوردار اسلام آباد شهر کرج، 

فردیس، ساوجبلاغ و نظرآباد بکار گرفتیم که 
در نهایــت منجر به ســازش و صلح ۱۵ تا ۲۰ 
درصــد مراجعانی که اقدام به تقاضای طلاق 

کرده بودند، شد.
نجف نیــا با بیان اینکه یکی دیگر از نگرانی 
های مردم طلاق اســت، افــزود: در فعالیت 
های فرهنگی باید جهش و نهضت آموزشی 

صورت می گرفت که طلاق توافقی در هشت 
ماه گذشــته در البرز به نسبت مدت مشابه 
سال گذشــته ۱۷ درصد کاهش یافت که در 
ســال های پیش از آن سابقه نداشته است. 
همچنین طلاق به درخواســت زوجه و زوج 
به ترتیب ۲۸ درصد و ۱۶ درصد کاهش یافت 
و در مجمــوع طلاق های توافقی و یکطرفه 
در معــدل ۲۳ درصــد کاهش پیــدا کرد که 
این اتفاقات با مجاهدت رقم خورده اســت. 
همچنین امســال به همت دســتگاه های 
مختلف مرکــز بازپروری معتادان اســتان 
البرز گشــایش یافت که پیــش از آن فقط 
کمپ مــاده ۱۵ داشــتیم.معاون اجتماعی 
و پیشــگیری از وقوع جرم دادگســتری کل 
اســتان البرز با بیان اینکه برای زنان معتاد 
هم کمــپ مخصوص ایجاد شــد و در این 
کمپ هــا اقدام به مهارت آمــوزی آن ها 
برای ایام پس از ترک انجام شــد، افزود: 
در هشت ماه گذشــته با ۲۰ اداره و نهاد 
تفاهــم نامه امضاء کردیــم وماموریت 
هایی را با این ادارات تقسیم کردیم. در 
طرح سجام )ســامانه جامع ارتباطات 
مردمی( ســامانه پیامکی پیشگیرانه 
است که برای مردم ارسال می شود 
که اکنون ۱۰ هزار نفر در آن به عنوان 

همکار ما عضویت دارند.

»معاوناجتماعیوپیشگیریازوقوعجرمدادگستریکلاستان«مطرحکرد؛

کاهش ۱۲ درصد سرقت های خرد و مستوجب تعزیر در البرز 

ابطال انتخابات شورای شهر ماهدشت کرج تایید شد
»علیرضا عباسی« -نماینده مردم کرج، اشتهارد و فردیس در مجلس شورای اسلامی- گفت: پس از کش و قوس های فراوان 
انتخابات شورای شهر ماهدشت کرج  استانی و ملی،  با تلاش های مردمی و همراهی مسئولان  تاخیر طولانی یکساله،  و 
به مسایل حوزه مدیریت  آشنا  توانمند،  پاکدست، فسادستیز،  انتخاب شهرداری  ابطال شد.  تخلفات گسترده  بروز  دلیل  به 
دارند. ماهدشت  شهر  شریف  مردم  که  است  انتظاری  حداقل  ثروت،  و  قدرت  باندهای  از  دور  به  و  شهر  دلسوز  شهری، 

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

بازنشستگان قربانی افزایش 
حقوق سال آینده؟

چیزی نمانده تا پای بودجه ۱۴۰۲ به خانه ملت برسد. خبرها 
حاکی از این است که میزان در نظر گرفته شده برای افزایش 
حقوق بازنشستگان و کارکنان دولت ۲۰ درصد در سال آینده 
است. رقم افزایش ۲۰ درصدی حقوق فعلا از سوی سازمان 
آن  با  دولت  و ممکن  گرفته شده  نظر  در  بودجه  و  برنامه 

موافقت نکند. 
به گزارش »دنیای هوادار«؛ این اطلاعات را خاندوزی؛ وزیر 
اقتصاد اعلام کرد اما گفته های چندی پیش رئیس جمهور از 

روند دیگری حکایت دارد.
یک اشتباه را دوبار تکرار نکنیم

تامین  بازنشستگان  عالی  کانون  -رئیس  دهقان کیا«  »علی 
اجتماعی تهران- ضمن اظهار بی اطلاعی از افزایش۲۰ درصدی 
برای  نظر می رسد  به  کرد:  عنوان  بودجه ۱۴۰۲  در  حقوق ها 
بازنشستگان کشوری و لشگری چنین میزانی در لایحه بودجه 
دیده شده که همان تفاوت  قائل شدن ها و مشکلاتی که 
ایجاد خواهد شد.  باز هم  بود،  آن  از  ابتدای سال صحبت 
ابتدای سال ۱۴۰۱، مصوبه ای توسط شورای عالی اعلام می شود 
و دولت نیز براساس آن افزایش حقوق حداقل بگیرهای خود را 
عددی حدود ۵ میلیون و ۵۸۰ هزار تومان و سایر سطوح نیز 

۱۰ درصد به طور متوسط اعلام کرد.
این موضوع باعث شد در ۵ ماه ابتدایی سال با مشکلات 
زیادی مواجه باشیم. در نهایت از طریق نمایندگان مجلس 
ثابت شد که دولت از قوانین سرپیچی کرده است. مصوبه 
دولت را ابطال و قرار بر این شد که امسال همان ۳۸ درصد 
به علاوه ۵۱۵ هزار تومان را به بازنشستگان تامین اجتماعی 

پرداخت شود.
درخواست کانون بازنشستگان از دولت رئیسی

بر  حقوق ها  افزایش  ما  مهم  درخواست  افزود:  دهقان کیا 
مبنای تورم بود؛ یعنی دولت باید بودجه ای مطابق با آن به 
افزایش حقوق بازنشستگان تخصیص دهد. چنین تورمی 
در یکسال اخیر به سفره مردم آسیب زده است و از الان 
نمی توان برای تورم سال آینده و در پی آن افزایش حقوق ها 

برنامه ریزی کرد.
اگر دولت توانست سال آینده گرانی ها را کاهش دهد ما نیز 
درخواست افزایش دستمزد کمتری برای بازنشستگان خواهیم 
داشت. بنابراین تمام اهتمام دولت باید کنترل تورم باشد. 
کانون بازنشستگان براساس تورم اعلام شده توسط مرکز آمار، 
از دولت و شورای عالی کار انتظار خواهد داشت. اگر با حقوق 
دریافتی زندگی یک خانواده نچرخد این انتظار می رود که 
برای تامین سبد خانوار از فرمول قانون کار استفاده شود. اگر 
خواستار اجرایی شدن چنین قانونی خلاف است ما و مردم 

خواستار اجرای این قانون خلاف هستیم.

»فرمانده انتظامی شهرستان ساوجبلاغ« خبر داد؛

برخورد قاطع پلیس ساوجبلاغ با 
عامل ایجاد مزاحمت برای شهروندان

فرمانده انتظامی شهرستان ساوجبلاغ از دستگیری فردی که 
برای شهروندان ایجاد مزاحمت می کرد خبر  داد. سرهنگ »علی 
سلیمانی« گفت: در پی دریافت گزارش های  مردمی مبنی بر 
ایجاد ناامنی، رعب و وحشت و مزاحمت برای شهروندان در 
سطح شهر هشتگرد از سوی احدی از اراذل و اوباش سابقه 
 دار، رسیدگی به موضوع در دستور کار ماموران پلیس اطلاعات 
و امنیت عمومی این شهرستان قرار گرفت.  ماموران پلیس 
با  و  شده  عمل  وارد  بلافاصله  عمومی  امنیت  و  اطلاعات 
هماهنگی مقام قضایی، متهم مورد نظر را در  یک عملیات 
غافلگیرانه دستگیر کردند.  متهم در تحقیقات پلیس به جرم 
خود مبنی بر ایجاد مزاحمت و نا امنی برای شهروندان اعتراف 
کرد  که در این خصوص پرونده تشکیل و به مرجع قضایی 

معرفی شد. 

گزارش

بررسی مشکلات یک هزار 
و ۲۹۲ شهروند البرزی 

توسط مدیران 
مدیریت  دفتر  -مدیرکل  غلامی«  »محمدرضا    
البرز-  استانداری  حقوقی  امور  و  بازرسی  عملکرد، 
گفت: یک هزار و ۲۹۲ نفر از شهروندان این استان، 
امسال به صورت چهره به چهره مشکلات را با مدیران 
همچنین  گذاشتند.  درمیان  اجرایی  های  دستگاه 
۶۰۰ مورد از درخواست های مردمی در این دیدارها 
مورد مشاوره و راهنمایی لازم قرار گرفت. ۸۹ مورد 
درخواست ها اقدام و مابقی در دست اقدام قرار گرفته 
است. در راستای تحقق شعار دولت سیزدهم مبنی 
بندهای  اجرای  ایران قوی« و  بر »دولت مردمی و 
هفتگانه شیوه نامه برنامه دیدار عمومی و ملاقات 
چهره به چهره مردم با مسوولان دستگاه های اجرایی 
مشمول نظام نامه مدیریت ارتباطات مردمی در بستر 
سامد ابلاغی رییس مرکز ارتباطات مردمی ریاست 
جمهوری به جهت تکریم مردم شریف مورد توجه 
قرار گرفت. بر این اساس در استان البرز برنامه های 
دیدار چهره به چهره مردمی در روزهای سه شنبه و 
جمعه در محل دستگاه های ستادی استان و پایگاه 
های اقامه نماز عبادی سیاسی جمعه با جدیت دنبال 
می شود. برنامه پاسخگویی برخط از طریق سه شماره 
تلفن سامانه ارتباط مردم و دولت )سامد( در روزهای 
یکشنبه و چهارشنبه هر هفته طبق برنامه زمانبندی 

انجام می شود.

 حمام تاریخی 
مصباح کرج به طور 
کامل تملک می شود

میراث  کل  اداره  میراث فرهنگی  معاون   
 فرهنگی،گردشگری و صنایع دستی البرز از تملک 
در ماه جاری خبر  به طور کامل  حمام مصباح 
داد. »شهباز محمودی« اظهار کرد: در کنار حمام 
جزو  که  دارد  وجود  هم  دیگری  بنای  مصباح 
الحاقات حمام بوده و در سال ۹۷ توانستیم پنج 
دانگ از آن بنا را خریداری کنیم و یک دانگ باقی 
ماند. طی مذاکراتی که با مالک به عمل آمده در 
روزهای آتی یک دانگ باقی مانده هم خریداری 
الحاقی کنار حمام مصباح نیز  می شود و بنای 
کاملا به نام میراث فرهنگی سند می شود. به این 
ترتیب بعد از گذشت چهار سال، در سال جاری 
برای یک دانگ باقی مانده نیز تأمین اعتبار شد 
انجام کارشناسی ها   از  به زودی پس  بنا  این  و 
به  توجه  با  اقدام  این  از  پس  می شود.  تملک 
میراث فرهنگی  برای  درصد  صد  بنا  تمام  اینکه 
است، می توانیم آن را از طریق ماده ۲۷ به بخش 
با کاربری های فرهنگی واگذار کنیم.  خصوصی 
بازسازی شده و  تقریبا ۹۰ درصد حمام مصباح 
واگذاری  از  که پس  مانده  باقی  کارهای جزئی 
توسط بخش خصوصی تکمیل می شود و برای 
مورد  فرهنگی  کاربری های  با  عموم  استفاده 

بهره برداری قرار می گیرد.

بهره مندی بیش از هزار 
البرزی از آموزش های مهارتی 

قرارگاه های اجتماعی
و  فنی  آموزش  مدیرکل   - غفاری«  »بهزاد     
سال  ابتدای  از  گفت:  ز-  البر  استان  ای  حرفه 
تاکنون، هزار و ۷۴ نفر از مردم استان البرز در 
مناطق و محلات محروم در قالب قرارگاه های 
اجتماعی، آموزشهای مهارت فنی و حرفه ای را 
فرا گرفته اند. در راستای فراهم کردن زمینه های 
آموزشهای مهارتی،  از  لازم و دسترسی همگان 
با برنامه ریزی های صورت گرفته و با همکاری 
در  محله   ۲۵ از  بیش  در  البرز؛  استانداری 
شهرستانهای کرج، فردیس، چهارباغ، ساوجبلاغ، 
نظرآباد و اشتهارد آموزش های لازم به مهارت 
آموزشی در  نیازسنجی  ارائه شده است.  جویان 
اداره  کارشناسان  از سوی  برخوردار  کم  محلات 
کل آموزش فنی و حرفه ای استان البرز صورت 
گرفته، حرفه های مانتودوز، پارچه ساز تزیینی، 
قالی باف ترکی، نازک دوز زنانه، دوخت سرویس 
چرم  با  کیف  دوزنده  جواهرسازی،  آشپزخانه، 
طبیعی، تولید کننده عرقیات از گیاهان دارویی، 
سازنده وسایل تزیینی، تکثیر و پرورش گل های 
سنتی  طب  زالوی  دهنده  پرورش  آپارتمانی، 
از  ارزیابی خطرات در محیط حریق و حادثه  و 
مهمترین حرفه های مورد نیاز محلات ارزیابی و 

مورد آموزش قرار گرفت.

اثاستانداری رفاه و تعاونم�ی

انتظامی
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تئاتر

»گنجشک ها پشت پنجره«؛ 
 روایت رهایی انسان امروز

 از بحران ها
مرتضی  نوشته  پنجره«  پشت  »گنجشک ها  نمایشنامه 
اسدی مرام با کارگردانی بهاره سعیدی پناه از استان کرمانشاه 
در دوازدهمین دوره سراسری و نخستین دوره بین المللی 
رستمی،  یونس  نقش خوانی  با  صاحبدلان  تئاتر  رویداد 
محنا عبدلی، پژمان آقایی و الهه نجفی خوانش می شود. 
سعیدی پناه کارگردان اجرای نمایشنامه خوانی »گنجشک ها 
پشت پنجره« دراین باره گفت: این نمایشنامه روایتگر زندگی 
دست  از  را  خود  پدر  تصادف،  سانحه  براثر  که  است  زنی 
می دهد و خود را مقصر مرگ پدر می داند. او از شوهرش جدا 
شده، همچنین پاهای خود را در آن تصادف از دست  داده و 

در اوج ناامیدی تصمیم به خودکشی می گیرد.
او در ادامه افزود: در پی مرگ مغزی پدر، بخشی از اعضای 
از  یکی  هم  ناشنوا  جوان  یک  و  می شود  اعطا  او  بدن 
دریافت کنندگان عضو است که ازقضا پس از درمان و وقتی 
جویای نشانی خانواده اهداکننده عضو می شود، درمی یابد 
به  زن  آن  ادامه  در  ندارد.  آن مرد شرایط خوبی  که دختر 
خودکشی  به  خود  اقدام  از  مادرش  و  جوان  این  کمک 
صرف نظر می کند و به مرور به زندگی بازمی گردد. سعیدی پناه 
با اشاره به اینکه این نمایشنامه روایت رهایی انسان امروز 
از بحران ها به لطف موضوعات انسانی و دینی است، اظهار 
داشت: رویداد تئاتر صاحبدلان فرصت مغتنمی برای بیان 
بحران های انسان امروزی و چگونگی به کارگیری الگوهای 
دینی برای رهایی از این شرایط را فراهم می آورد و این همان 
چیزی است که در نمایشنامه »گنجشک ها پشت پنجره« هم 
به آن پرداخته ایم. همچنین یکی از مهم ترین علل انتخاب 
این متن، قصه، تکنیک نگارش و نوع روایت اثر است و 
در حقیقت »گنجشک ها پشت پنجره« ضمن آن که خورده 
روایت های متعددی دارد، از خط داستانی پرکشش و جذابی 
برخوردار است و به نیاز روز جامعه ما که موضوع اهدای 

عضو است، می پردازد.
کارگردان اجرای نمایشنامه خوانی »گنجشک ها پشت پنجره« 
در پایان اذعان داشت: با توجه به اینکه این نمایشنامه ذاتاً 
درگیر حرکت نیست و بیشتر به روایت حالات درونی افراد 
می پردازد، درنتیجه طی روند نمایشنامه خوانی هم تلاش 
کردیم تجربه خوانش اثر را بدون حرکت، طراحی صحنه و 
یا طراحی میزانسن داشته باشیم هرچند که معتقدم اگر 
قرار بر ارائه میزانسن، دکور و عملًا اجراخوانی بوده پس 
بهتر است اثر به طور کامل اجرا شود و در چنین شرایطی، 
خوانش متن از چند جهت حائز اهمیت است زیرا پیش از 
اجرا با ضعف ها و قوت های متن بیشتر آشنا می شویم و در 
زمان خوانش آرا و نظرات منتقدان و کارگردان های مختلف 

را دریافت کرده و فرصت اصلاح آن را خواهیم داشت.

۲ سینماگر ایرانی در فهرست 
اولیه جشنواره برلین

فهرست فیلمهای بخش پانوراما و نسل جشنواره فیلم برلین 
۲۰۲۳ اعلام شد. هفتاد و سومین دوره این رویداد سینمایی، 
فهرست فیلمهای حاضر در بخش پانوراما و نسل را اعلام 
کرد که با حضور دو فیلم از سینماگران ایرانی همراه است. 
نگین  ساخته  ساخته  نخستین  رویاها«  »دروازه   مستند  
احمدی و محصول مشترک ایران، نروژ و فرانسه، نخستین 
 )۱۴plus Generation (نمایش جهانی خود را در بخش نسل
برلین ۲۰۲۳ تجربه خواهد کرد. همچنین انیمیشن »آژیر« 
به کارگردانی سپیده فارسی هم به عنوان محصول مشترک 
پانورامای  بخش  در  بلژیک  و  لوکزامبورگ  آلمان،  فرانسه، 
فیلم  و سومین جشنواره  هفتاد  داشت.  خواهد  جشنواره 
برلین از تاریخ ۱۶ تا ۲۶ فوریه )۲۷ بهمن تا ۷ اسفند( در 
کشور آلمان برگزار می شود و امسال »کریستین استوارت« 

ریاست هیات داوران بخش اصلی را بر عهده دارد.

محیط زیست

بخش نمایشنامه خوانی رویداد »صاحبدلان« به پایان رسید
پنجشنبه ۲۴  تئاتر صاحبدلان  بین المللی  رویداد  اولین  و  دوره سراسری  دوازدهمین  نمایشنامه خوانی  بخش 
آذر در تالار مشاهیر مجموعه تئاتر شهر به کار خود پایان داد. نمایشنامه خوانی مار زنگی به نویسندگی نادیا 
مفتونی و کارگردانی شهاب راحله، یوم کیپور به نویسندگی محمد مرادی فر و کارگردانی مریم صبوری و دریایی 
به نویسندگی علی موذنی و کارگردانی محمدرضا غریب زاده، آثار اجرا شده این بخش در دو روز پایانی بودند.

برابــر رای شــماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۲۵۶۹ مــورخ ۱۴۰۱/۰۹/۱۹ هیات موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه ســه کرج تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضی آقای 
شاپور حیدری بشناسنامه شماره ۵۶۵ صادره از زنجان فرزند اصغر در ششدانگ یک 
قطعه زمین با بنای احداثی در آن به مســاحت ۱۰۸ متر مربع مفروز از پلاک شــماره 
۱۱۷۸ فرعی از ۱۶۹ اصلی واقع در البرز و با خریداری از خانم لیلا امیری و با مالکیت 
مالــک اولیه آقای بهروز ناصر ترابی تایید مینماید لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشــود در صورتی که اشــخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ رســید ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم، اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد. ۵۵۳ف
تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۱/۱۰/۱۲

سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 3 کرج

گهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون  آ
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی ناحیه ۳ کرج)نوبت اول(

برابــر رای شــماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۱۷۷۱ مورخ ۱۴۰۱/۹/۸ هیــات اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتــی حوزه ثبت ملــک کرج ناحیه یک تصرفات مالکانه بــلا معارض متقاضی آقای 
محمد بخشنده آغمیونی فرزند اژدر به شماره شناسنامه ۱۷ به صورت اعیان شش دانگ 
یک قطعه زمین بابنای احداثی به مساحت ۱۳۳/۵۲ متر مربع مفروز از اعیان پلاک ۷۴ 
فرعی از ۱۵۱ اصلی واقع در وهرجرد خریداری از مالک رســمی آقای عبداله ناصرخاکی 
به طور قولنامه ای که مالکیت نامبرده در جریان ثبت می باشد. محرز گردیده است. لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شــود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
از تاریخ انتشــار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراضی خود را به این اداره تســلیم و 
پس از اخذ رســید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراضی دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. ۵۵۱ف
تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۱/۱۰/۱۱

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه ۱ کرج

گهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون  آ
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی ناحیه 1 کرج )نوبت اول(

آخرینوضعیتپلنگسرخهحصار؛

توله شیر کشف شده کجا نگهداری می شود؟

جشنواره

رابرت دنیرو در یک سریال درام جنایی با نام »آقای طبیعی« که اکنون در دست 
تولید است هم به عنوان بازیگر و هم تهیه کننده حضور می یابد. این پروژه درباره 
شخصیتی به نام لوییس بارون یا »آقای طبیعی« است که نقشش را دنیرو بازی 
می کند. او تازه دوره ۳۰ ساله در زندان فدرال را به پایان برده و رویای همراه شدن 
با خانواده و اجرای طرحی خطرناک برای به دســت آوردن لیتیومی میلیاردها 
دلاری را در سر دارد. این پروژه را میچ گلیزر سازنده »روی صخره ها« اجرا می کند 
و به عنوان یک سریال چند فصلی برنامه ریزی شده است. »آقای طبیعی« دومین 
سریال تلویزیونی دنیرو است که اخیراً خبرش اعلام می شود. چندی پیش نیز 
اعلام شد او قرار است در ســریال کوتاه »روز صفر« برای نتفلیکس بازی کند. 

از پس  دنیرو«  »رابرت   تکلیف 
حبس ۳۰سال  گذراندن   

جک دیلن گریزر که بیشتر برای بازی در نقش ادی کسپراک در فیلم ترسناک 
آن شــناخته می شــود، جدیدترین بازیگری اســت که پس از لیون دنیلز، نوآ 
 The کاترل، مایکالا لی، جوی برایانت و کریستین اسلیتر به مجموعه اقتباسی
Spiderwick Chronicles که در دیزنی پلاس در دست ساخت است، ملحق شد. 
در این مجموعه، لیون دنیلز در نقش جرد گریس، نوآ کاترل در نقش سایمون 
گریس، مایکالا لی در نقش مالوری گریس، جوی برایانت در نقش هلن گریس و 
کریستین اسلیتر در نقش مولگارات ظاهر می شوند. افسانه های اسپایدرویک 
که بر اساس مجموعه کتاب هایی به همین نام، نوشته تونی دی ترلیزی و هالی 

بلک ساخته می شود.

 ستاره جوان »آن« به 
»افسانه های اسپایدرویک« پیوست

پردۀ نقره ایسینمای جهان

دوشنبه )۴ دی ماه ۱۳۹۶( توله یوز هشت ماهه ماده ای 
زیست  محیط  حفاظت  یگان  مشترک  همکاری  طی 
به  و  کشف  حیوانات  قاچاقچیان  از  امنیت  پلیس  و 

پردیسان منتقل می شود. 
این توله یوز که»ایران« نام گرفت، در زمان کشف از سوء 
تغذیه رنج می برد و در کنار آن به علت جدایی زودهنگام 
از زادگاه خود، بسیاری از مهارت های بقا را فرا نگرفته 
بود. در دومین روز اردیبهشت سال ۹۸ اخباری امیدوار 
کننده مبنی بر آمادگی ایران برای جفت گیری منتشر شد.
حدود یک سال بعد مرحله جدیدی از زندگی این ماده 
یوزپلنگ جوان آغاز و در تاریخ ۱۷ فروردین ماه ۱۳۹۹ با 
تایید امیر عبدوس- مدیر کل وقت محیط زیست استان 
سمنان- »ایران« به محل تکثیر در اسارت یوز که در استان 
سمنان قرار دارد، منتقل شد. پس از کش و قوس های 
بسیار این ماده یوز باردار و صاحب سه فرزند شد که از 
میان  آن ها یک توله یوز نر که نام آن پیروز نهاده شد زنده 
ماند و حالا با پیدا شدن توله ماده شیر یک ساله ای در 
اصفهان، گویی دوباره این سناریو تکرار شده است. این 
شیر که مدتی بود تنها تصاویری از آن منتشر می شد، 
هم اکنون در باغی شخصی در اصفهان کشف شده است.

سرهنگ »جمشید محبت خانی« -فرمانده یگان حفاظت 
سازمان محیط زیست- درباره این شیر کشف شده اظهار 
کرد: یک قلاده شیر ماده توسط یگان حفاظت اصفهان 
در خمینی شهر کشف شد. با انتشار برخی از تصاویر طی 
حدود سه ماه گذشته از یک قلاده شیر همراه با برخی 
افراد در صفحات مجازی، یکی از این افراد شناسایی و 

پیگیری هایی انجام شد و درنهایت این شیر در خمین 
شهر اصفهان کشف شد. این ماده شیر یک ساله که در 
یک باغ شخصی پیدا شد در وضعیت جسمانی مناسبی 
قرار دارد و در باغ وحش اصفهان نگهداری می شود. اما 
باقی مسائل در خصوص جزئیات پرونده و مالک آن در 
حال انجام و پیگیری است و مشروح این موضوع اطلاع 

رسانی خواهد شد.
محبت خانی درباره آخرین وضعیت پلنگ مشاهده شده 
در سرخه حصار نیز گفت: این پلنگ هنوز پیدا نشده 
اما تمام اقدامات و احتیاط های لازم انجام شده است 

که این پلنگ  به کسی آسیب نرساند و وارد محدوده 
شهری نشود. اقداماتی همچون طعمه گذاری، تله،گذاری 
نیروهای  همچنین  شده  انجام  تله ای  دوربین های  و 
شبانه روزی به غیر از محیط بانان در آن منطقه جایگذاری 
شده اند و دوربین های موجود در آن محدوده و پادگان 
وضعیت را رصد می کنند. تلاش ما این است که این 
پلنگ را زنده گیری کنیم که در این خصوص خودروهای 
مناسب حمل پلنگ و چند قبضه تفنگ بیهوشی و افراد 
مجرب در آن منطقه حضور دارند و به محض دیدن آن 

زنده گیری خواهد شد.
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روزنامه

ورزشی
فرمت گروه بندی جام جهانی 2026 مشخص شد

طبق اعلام جیانی اینفانتنیو رئیس فیفا جام جهانی 2026 آمریکا، مکزیک و کانادا که قرار است برای اولین بار 
در تاریخ جام جهانی با 48 تیم برگزار شود به شکل 16 گروه 3 تیمی برگزار می شود. پیش از این نحوه گروه 
بندی جام جهانی 2026 محل چالش قرار داشت. گمانه زنی ها به این شکل بود که جام جهانی بعد 12 گروه 4 
تیمی برگزار شود یا 16 گروه 3 تیمی که در نهایت با اعلام رئیس فیفا به شکل فرمت دوم برگزار خواهد شد.

شماره 1183 - شنبه  26 آذر 1401

نقل قول

ازسال2025باحضور32تیم؛

»اینفانتینو« تایید کرد: انقلاب بزرگ در جام جهانی باشگاه ها
جانــی اینفانتینو، رئیس فیفا، در نشســت خبری 
خــود و در ارزیابــی از جــام جهانــی قطــر گفت: 
»مســئولان قطری تلاش زیادی برای برگزاری هر 
چــه بهتر جام جهانی داشــتند و تا به اینجا از نظر 
من بهترین جام جهانی تاریخ را شــاهد بوده ایم. 
اینجا به چند آمار اشــاره می کنــم.62 بازی تا به 
اینجــا بدون هیچ حادثه ای به اتمام رســیده و در 
بازی فینال 90 هزار نفر در ورزشــگاه لوسیل حاضر 
خواهند بود. نزدیک به چهار میلیارد نفر بازی ها را 
در سراسر دنیا تماشا کرده اند و هنوز دو بازی دیگر 
نیز باقی مانده است. فوتبال جهانی تر از قبل شده 
و برای مثال امســال دیدیدم کــه مراکش تا نیمه 
نهایی صعود کرد. همچنین برای اولین بار شــاهد 
قضاوت یک داور زن در جام جهانی بودیم و او در 
بازی آلمان و کاســتاریکا بسیار خوب کار کرد. در 
تمام ورزشــگاه ها جو فوق العاده خوبی حاکم بود 
و این یک موفقیت بزرگ اســت. نســبت به دوره 
قبل درآمدهای فیفا رشــد چند برابری)حدود یک 

میلیارد یورو( داشت.«
اینفانتینو ادامه داد: »جام جهانی عادلانه ای بوده 
و شاهد کمترین اخطار به بازیکنان بودیم. کمترین 
تمارض از سوی بازیکنان در درون محوطه جریمه 
اتفــاق افتاد و باید به تمامــی تیم ها، بازیکنان و 
داوران تبریک گفت. فوتبــال قدرت زیادی دارد و 
ما معتقدیم که تاثیر جهانی آن بسیار بالاست. در 
مورد جام جهانی بعدی در ایالات متحده، مکزیک 
و کانادا، ما متقاعد شــده ایم که تاثیر زیادی روی 
محبوبیت بیشتر فوتبال خواهد داشت. سه کشور 
بزرگ، حضور 48 تیم و طبعا درآمد بیشتر که بین 

همه کشورهای عضو فیفا تقسیم خواهد شد.«
از اینفانتینو در مورد جام جهانی باشــگاهی سال 
2022 و برنامه های این نهاد برای ســال های بعد 
سوال شــد و او پاســخ داد: »مراکش میزبان جام 
جهانی باشــگاه های 2022 خواهد بود و از ســال 
2025 نیز قصد داریم این رقابت ها را با حضور 32 
تیم مثل جام جهانی برگزار کنیم.ما می خواستیم 

جام جهانی باشــگاه ها را در سال 2024 با تیم های 
زیادی شروع کنیم، اما تصمیم گرفتیم به سلامت 
بازیکنان فکر کنیم زیرا تقویم بسیار شلوغی وجود 
داشــت.« رئیس فیفــا در مورد گــروه بندی جام 
جهانی 2026 گفت: »ارزیابی ما در این جام جهانی 
از گــروه های چهار تیمی مثبــت بوده و این را در 
تصمیــم گیری نهایی لحاظ خواهیــم کرد. تعداد 
تیم ها در جام جهانی بعد بیشــتر خواهد شــد و 
باید تصمیم بگیریم که گروه ها چهار تیمی باشند 
یا ســه تیمی. نحوه صعود تیم ها نیز چالش دیگر 
خواهــد بود ولی زمان کافی بــرای تصمیم گیری 

نهایی داریم.«
و  کــرد  تمجیــد  نیــز  مراکــش  از  اینفانتینــو 
گفت:»مراکــش بــی نظیر بود و به شایســتگی تا 
نیمه نهایی صعود کرد و برابر فرانســه نیز بســیار 
خوب بود. این یک موفقیت تاریخی برای مراکش 
و قــاره آفریقاســت. در شایســتگی مراکش هیچ 
بحثی نیســت و این نتیجه برنامه ریزی درســت و 
تلاش زیاد اســت. مراکــش ثابت کرد که می توان 
به عنوان تیمی که مدعی قهرمانی محســوب نمی 

شــود، هم جــذاب بازی کرد و هــم نتیجه گرفت. 
برای دیگر کشــورهای آفریقایی جام نیز کلاه از سر 

بر می دارم.«
انتقــادات به قطــر به دلیل مرگ تعــداد زیادی از 
کارگران هنگام ســاخت ورزشــگاه ها: »مرگ یک 
انســان همیشــه مصیبت اســت. ارقام مربوط به 
کارگران در ســاخت اســتادیوم ها واقعی نیستند. 
وقتی در مورد ارقام صحبت می کنیم باید بســیار 
دقیــق باشــیم تا از ایجــاد تصویری غیــر واقعی 
جلوگیری کنیم. شــما باید توجه داشته باشید که 
چگونه این اعداد و ارقــام را ارائه می دهید. مرگ 
هر انســان یک تراژدی است و باید به این فکر کرد 
کــه چه کاری می توانیم بــرای محافظت و بهبود 

سلامت کارگران انجام دهیم.«
ارزیابی نهایی: »برای ارزیابی نهایی، تا بازی پایانی 
صبر خواهم کرد اما این یک واقعیت است که افراد 
زیادی به قطر آمدند و جهان عرب را کشــف کردند. 
در عین حال قطــری ها پذیرای هواداران زیادی از 
سراســر جهان بودند و خانه و کشــور خود را برای 

استقبال از جهان گشودند.«

مرد فرانسوی یک گام تا تاریخسازی؛

»دیدیهدشان«،قهرمانیکهبهاندازهدستاوردهایشستایشنمیشود

سوژه

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

زیرساخت های ورزشی باشگاه 
سپاهان در مسیر توسعه

از  بازدید  در  اصفهان  استان  جوانان  و  ورزش  مدیرکل 
تاُسیسات و امکانات مجموعه ورزشی باشگاه فولاد مبارکه 
سپاهان واقع در جروکان و باغ فردوس، در جلسه ای با 
حضور رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل باشگاه فولادمبارکه 
ستودنی  را  باشگاه  این  زیرساخت های  توسعه  سپاهان 
خواند. جواد محمدی عصر روز چهارشنبه 23 آذرماه 1401، 
توسعه  معاونت  سرپرست  اسماعیلی  حسن  همراه  به 
ورزش و سایر مدیران اداره کل ورزش و جوانان با حضور 
و  ورزشی  امکانات  از  سپاهان  مبارکه  فولاد  باشگاه  در 

زیرساخت های این باشگاه دیدن کرد. 
به گزارش »دنیای هوادار«؛ در این بازدید محمدرضا ساکت، 
مدیرعامل طلایی  پوشان اصفهان، در قسمت های مختلف 
ورزشی توضیحاتی ارائه داد. محمدی و هیئت همراه پس 
از بازدید از مجموعه ورزشی جروکان با حضور در تمرینات 
تیم  این  برای  مبارکه سپاهان،  فولاد  بانوان  فوتبال  تیم 
همچنین  نمود.  موفقیت  آرزوی  پیش رو  بازی های  در 
منظوره،  چند  سالن  استان،  جوانان  و  ورزش  مسئولین 
چمن مصنوعی و چمن طبیعی مجموعه ورزشی جروکان 
را مورد بازدید قرار دادند و سپس از مجموعه های ورزشی 
باغ فردوس که شامل زمین های تمرینی، اتاق آنالیز و 
آقایان، سالن  در بخش  بزرگسالان سپاهان  تیم  خوابگاه 

بدنسازی و... بازدید به عمل آوردند.
مدیر کل ورزش و جوانان استان اصفهان در جلسه ای که با 
حضور رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل باشگاه فولاد مبارکه 
سپاهان تشکیل شده بود، پيرامون توسعه زیرساخت های 
ورزشی به بحث وبررسی پرداخت. در ابتدای جلسه ساکت، 
به عنوان مدیرعامل گزارشی از عملکرد باشگاه فولاد مبارکه 
سپاهان ارائه کرد و گفت: فعالیت های ورزشی باشگاه فولاد 
مبارکه سپاهان اصفهان در حال حاضر 90 تیم ورزشی با 
در  بانوان  و  آقایان  در دو بخش  را  حضور 1400 ورزشکار 

رشته های مختلف تحت پوشش دارد.
 مدیرکل ورزش و جوانان استان اصفهان نیز ضمن تشکر از 
زحمات مسئولین باشگاه طلایی پوشان اظهار داشت: باشگاه 
فولاد مبارکه سپاهان از افتخارات ایران اسلامی و استان 
اصفهان محسوب می شود و به نظر بنده این باشگاه یکی از 

میراث های ناملموس شهر گنبدهای فیروزه ای است. 
وی در ادامه ضمن تبریک قهرمانی تیم کشتی فرنگی 
کشور  های  باشگاه  برتر  لیگ  در  سپاهان  مبارکه  فولاد 
گفت: این قهرمانی سنگ زیر بنایی برای توسعه رشته 
افتخار  باعث  و  است  اصفهان  استان  سطح  در  کشتی 
می باشد که ورزشکاران باشگاه های اصفهانی در سطح 
ملی و بین المللی افتخارات زیادی را برای این سرزمین 
مقدس کسب کرده اند و این افتخارات جزئی از زندگی 
اینکه  بیان  با  دکترمحمدی  شود.   می  محسوب  مردم 
باشگاه ها و هيأت  های ورزشی بازوان قدرتمند ادارات کل 
ورزش و جوانان کشور هستند، افزود: از توسعه زیرساخت 
باشگاه ها و امکانات هیأت ها حمایت می کنیم چرا که 
باشگاه ها و هیات های ورزشی در راستای سیاست های 
کلان ورزش استان و کشور عزیزمان ایران گام برمی دارند.

گزارش

اصغر قلندری

ســرمربی تیم ملی فرانســه با ثبت یک رکورد 
تاریخــی تنها یک پیروزی فاصلــه دارد. دیدیه 
دشــان که پیش از این جام جهانی 1998 را به 
عنوان کاپیتان و جام جهانی 2018 را به عنوان 
سرمربی فتح کرده، در صورتی که از فینال 2022 
برنده خارج شــود، اولین فــرد در تاریخ فوتبال 
اســت که به عنوان سرمربی و کاپیتان در فتح 
جــام های جهانی هت تریک می کند. پیش از 
این پله، مروارید سیاه فوتبال و قهرمان افسانه 
ای برزیلی ها ســه قهرمانی را به عنوان بازیکن 
تجربــه کرد که البته در تجربه دوم، او بیشــتر 
مصــدوم بود و فقط نامش در لیســت قهرمان 
جام قرار داشت اما دیدیه دشان 1998 به عنوان 
کاپیتان و 2018 به عنوان ســرمربی با فرانســه 
قهرمان شــد تا با رکــورد فرانتس بکن باوئر در 

طول تاریخ برابری کند.
البتــه ماریــو زاگالو، پیر دیر فوتبــال برزیل دو 
قهرمانی جام جهانی به عنوان بازیکن )1958 و 
1962( و یک قهرمانی به عنوان سرمربی )1970( 

و یــک قهرمانی هم به عنــوان مربی )1994 در 
نقــش دســتیار کارلوس آلبرتــو روی نیمکت 
برزیل( داشته ولی در هیچ یک از دو دوره ای که 
به عنوان بازیکن قهرمان شــده، کاپیتان نبوده 
است. دشان که در دوره بازیگری، پیراهن نانت 
فرانسه، چلسی انگلیس، المپیک مارسی، بوردو 
فرانسه، یوونتوس ایتالیا، والنسیا اسپانیا را به 
تن داشــته و در دوره مربیگــری روی نیمکت 
موناکو، یوونتوس و المپیک مارســی نشسته 
بوده، از ســال ۲۰۱۲ به عنوان سرمربی تیم ملی 
فرانســه انتخاب شده  است. این مربی توانمند 
تا اینجا توانسته نتایج فوق العاده ای به همراه 
تیم ملی فرانسه کسب کند، باید منتظر ماند و 
دید این مربی می تواند یک رکورد جاودانه دیگر 

به همراه تیم ملی فرانسه خلق کند.
افتخارات دیدیه دشان 

1993: قهرمانی با مارســی در لیگ قهرمانان 
به عنوان کاپیتان

1998: قهرمانــی جــام جهانی با فرانســه به 

عنوان کاپیتان
2000: قهرمانی یورو با فرانسه به عنوان کاپیتان

2016: نایب قهرمانی یورو با فرانســه به عنوان 
سرمربی

2018: قهرمانی جام جهانی با فرانسه به عنوان 
سرمربی

2021: قهرمانی لیگ ملت ها با فرانسه به عنوان 
سرمربی

2022: حضور در فینال جام جهانی با فرانسه به 
عنوان سرمربی



روزنامه

7 ورزشی
رونالدو کیست؟ نمی شناسم!

مصلی المعمر، رئیس باشگاه النصر در پاسخ به پرسش یک خبرنگار سعودی درباره روند انتقال رونالدو 
به این تیم در اظهار نظری عجیب که البته چاشنی طنز هم داشت، گفت: رونالدو؟ رونالدو کیست؟ 
کریستیانو رونالدو اخیراً مشغول جام جهانی بوده و من انتظار نداشتم با کسی مذاکره کند. در مورد 
سایر بازیکنان صحبت نمی کنم. برای کریستیانو رونالدو هر تصمیمی که بگیرد، آرزوی بهترین ها را دارم.
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در نیمه دوم بازی با الجزایر، بازیکنان
 نمی خواستند به زمین بروند

وی در خصوص شرایط تیم ملی عنوان کرد: در تیم 
بازی  و  قطر  در  آن  استارت  که  بود  دو دستگی  ملی 
تیم  هیچ  یک  که  نیمه  در  حتی  شد.  زده  الجزایر  با 
عقب بود بازیکنان نمی خواستند به زمین بروند. این 

موضوعی مهم بود.
گروه B یکی از سخت ترین گروه های 

جام جهانی بود
بازگشت  به  اشاره  با  فوتبال  فدراسیون  رئیس  نایب 
در  بلافاصله  کرد:  عنوان  اتریش  اردوی  از  ملی  تیم 
کمپ تیم ملی اردو های متعدد یا مینی کمپ هایی 
که در تهران برگزار شد را داشتیم که چند نکته داشت. 
یکی از آن ها این بود که بازیکنان داخلی از نظارت 
البته  باشند.  او  اختیار  در  و  نشوند  کی روش خارج 
می آمدند  بعد  و  می دادند  انجام  را  لیگ  بازی های 
این بیشتر به خاطر ریکاوری و رسیدگی به وضعیت 
فیزیکی بازیکنان بود. احیاناً مصدومانی که بودند باید 
نیکاراگوئه  با  روی آن ها کار می شد. یک دیدار هم 
تیم ملی هم  آنالیزور های  این  بر  برگزار شد. علاوه 
مقابل  تیم های  که  تدارکاتی  مسابقات  محل  به 
از  B یکی  اعزام شدند. گروه  داشتند   B در گروه  ما 

سخت ترین گروه های جام جهانی بود.
بازی تیم ملی با ولز را در ۳۰ سال اخیر 

ندیده بودیم
وی افزود: یعنی توانستیم فضای تیم ملی را بگونه ای 
آماده کنیم که عادی سازی انجام شود که نتیجه آن 
فنی  خیلی  من  بود.  ولز  مقابل  ملی  تیم  موفقیت 
نیستم، اما دیدار ملی ما با ولز به ویژه در نیمه دوم 
به اذعان تمامی جامعه ورزش و کشور دیدار متفاوتی 

بود که در ۳۰ سال اخیر از تیم ملی شاهد نبودیم.
باخت دیدار اول تیم ملی برابر انگلیس

 اصلا فنی نبود
وی افزود: در خصوص سه دیداری که انجام شد به 
نظرم بازی اول اصلا فنی نبود درست است دو گل به 
انگلیسی زدیم که شاید در یکسال اخیر از تیمی گل 
نخورده بود. یک ضربه هم به تیر دروازه آن ها زدیم. 
طبیعی بود آن ها به دلیل سطح فنی بهتری که داشتند 
این اتفاق افتاد که تیم ملی نتیجه را واگذار کرد. تیمی 
که به این ترتیب شکست می خورد برگرداندنش کاری 
خیلی سختی است. کی روش هم در رختکن صحبت 
کرد و تمام مسؤولیت بازی را بر عهده گرفت. گفت 
این مسؤولیت به عهده من است این باخت برای من 
است شما باید برای دو مسابقه بعدی تلاش کنید. این 
را فراموش کنید انگار نه انگار که دیداری بوده است. 

خوشبختانه این اتفاق افتاد.
کی روش می گفت نباید مقابل آمریکا

 نیمه اول گل بخوریم
بازی  اینکه  مورد  در  فوتبال  فدراسیون  رئیس  نایب 
مقابل  اما چطور شد  دادیم،  انجام  ولز  مقابل  خوبی 
آمریکا نتیجه نگرفتیم گفت: آنالیزی که کی روش از 
آمریکا داشت مشخصا این بود که آن ها به لحاظ سنی 
از ما جوان تر هستند. دوم اینکه در نیمه اول نباید گل 
استفاده  از خاصیت جوانی اش  آمریکا  بخوریم، چون 
می کند و باید دروازه را بسته نگه داریم و اگر شد در 
نیمه اول گل هم بزنیم، ولی در نیمه دوم قطعا سوار 
بازی می شویم، چون آن ها از نظر قدرت بدنی مقابل 

بچه های ما کم می آورند.

ضربه سامان قدوس گل می شد، مقابل آمریکا 
مساوی می شدیم

نبی ادامه داد: اولین جام جهانی بود که دیدم بچه ها قدرت 
بدنی شان حتی مقابل آمریکا هم بسیار خوب بود در نیمه 
اول حداقل دو بازیکن ما آماده نبودند نیازی نیست اسم 
ببرم در واقع تیم ملی شاید در نیمه اول مقابل آمریکا ۸ 
یا ۹ نفره بازی می کرد. وقتی در نیمه دوم تعویض شد 
تیم راه افتاد و خوشبختانه میدان را از آمریکا در نیمه 
دوم گرفتیم بچه ها هم هر چه داشتند در زمین گذاشتند. 
اگر سامان قدوس صبر و توپ را کنترل می کرد و توپ 
را وارد دروازه می کرد بازی را یک بر یک تمام و صعود 
می کردیم. در هر صورت آنالیز کی روش از این بازی صحیح 
بود، ولی متأسفانه در نیمه اول گل خوردیم. در نیمه دوم 
نتوانستیم جبران کنیم. بخشی از فوتبال هم شانس است 
در بازی مراکش و فرانسه دیدید که مراکش وارد ۶ قدم 
دروازه  خط  روی  نمی شد  دروازه  وارد  توپ  اما  می شد، 

می رفت و برمی گشت تیم مراکش سعی خودش را کرد.

به مربیان وطنی خودمان هم
 رحم نکردیم

اساس  بر  اینکه  مورد  در  فوتبال  فدراسیون  رئیس  نایب 
کی روش  با  همکاری  ادامه  مخالف  مردم  نظرسنجی ها 
عضو  چند  کنار  در  نبی  خود  می شود  گفته  اما  هستند، 
هیأت رئیسه علاقه به همکاری با کی روش دارد، گفت: 
سابقه تاریخی فوتبال ما چه می گوید؟ ما حتی به مربیان 
وطنی خودمان هم رحم نکردیم. مگر قلعه نویی سرمربی 
تیم ملی نبوده؟ در جام ملت های آسیا در ضربات پنالتی 
به کره جنوبی باختیم شانس هم وجود دارد. مهدوی کیا 
بود،  دایی  علی  بود،  قطبی  بزند.  نتوانست  را  توپ  آن 
قلعه نویی بود، علی پروین بود، مایلی کهن و جلال طالبی 
بودند. این ها با اینکه مربی وطنی بودند آنقدر فضا را برای 
فدراسیون فوتبال در آن دوره ها تنگ کردند که خود مربی 
... یادم است قلعه نویی آمد گفت من نمی خواهم، چه خبر 

است، چکار می کنند؟
درباره ماندن کی روش 

من انفرادی تصمیم نمی گیرم
وی در مورد ادامه اینکه آیا کی روش می ماند گفت: من انفرادی 

تصمیم نمی گیرم هر تصمیمی هیأت رئیسه بگیرد.نبی در 
گفت:  می ماند،  ملت ها  جام  برای  کی روش  آیا  اینکه  مورد 
قرارداد او تا پایان جام جهانی بود. هر مربی بیاید قراردادش 
قاعدتا تا پایان جام ملت ها است و بیشتر نیست. همین طور 
که کی روش تا پایان جام جهانی بود. فکر می کنم جام ملت ها 
ژانویه ۲۰۲۴ است در همان زمان مقدماتی جام جهانی را داریم 

یک ماه قبل از آن مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۶ است.
اگر کمیته صدور مجوز حرفه ای هم از تعلیق 
دربیاید اگر اسناد کامل نشود چه کار کنیم؟

باید  باشگاه ها  افزود:  فوتبال  فدراسیون  رئیس  نایب 
بدهی شان را صاف کنند یکسری پرونده در کمیته تعیین 
وضعیت، فیفا و AFC دارند که باید آن ها را حل کنند. 
اصلا کمیته صدور مجوز حرفه ای هم از تعلیق دربیاید 
اگر اسناد کامل نشود چه کار کنیم؟ بخش استقلال و 
پرسپولیس و سهام شان مطرح است. جلسه ای در سازمان 
مسؤولان  دیگر  و  قربان زاده  داشتیم  خصوصی سازی 
تعهد و قول دادند این بخش را حل کنند. بخش سهام 

سمت  به  باشگاه  دو  و  شود  حل  خوبی  به  باشگاه  دو 
خصوصی سازی حرکت کنند.

 VAR فرآیند تکنولوژی
هنوز به مرحله قرارداد نرسیده است

نبی در مورد اینکه VAR از چه زمانی در فوتبال ما خواهد 
بود، عنوان کرد: مسؤولیت این پرونده را تاج به افشاریان 
داده و از لحاظ حقوقی در اختیار براتی است این دوستان 
جمع بندی داشتند هفته گذشته در جلسه با تاج کار را 
دنبال کردند البته استعلام هایی باید انجام شود مراحل 
قانونی طی می شود و امیدواریم هر چه زودتر به قرارداد 

برسد، اما در حال حاضر به قرارداد نرسیده است.
تعصبی نسبت به انتخاب

 فرد خاصی ندارم
نایب رئیس فدراسیون فوتبال گفت: مقداری سعه صدر 
داشته باشیم و اجازه بدهیم فدراسیون کارش را انجام 
بدهد تا در بخش های مختلف ثبات وجود داشته باشد. 
داشته  تعصبی  هرگونه  بدون  را  انتخاب  بهترین  باید 
ندارم.  خاصی  فرد  به  نسبت  تعصبی  من  خود  باشیم. 

بهترین انتخاب برای تیم ملی بهترین تصمیم است.

لوگ د�ی

»مهدیمحمدنبی«:

به کــی روش تعصب ندارم اما بماند
 

گزارش

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

آمارهای جام جهانی تا قبل از 
رده بندی و فینال 

۱-در جام جهانی 2022 قطر رکورد بیشترین تعداد بازی با نتیجه 
تساوی بدون گل در تاریخ جام جهانی شکسته شد )8 دیدار(.

۲-بیشترین خلق موقعیت در جام جهانی ۲۰۲۲ قطر
آنتوان گریزمن: ۲۱ 

لیونل مسی: ۱۸ 
تئو هرناندز: ۱۱ 

عثمان دمبله: ۱۱ 
کیلین ام باپه ۱۱ 

۳-تیم ملی آرژانتین در تمام شش دیدار خود در مرحله نیمه 
نهایی در ادوار جام جهانی پیروز شده است!

۴-تیم های برزیل و ایتالیا تنها تیم های تاریخ هستند که 
توانسته اند از عنوان قهرمانی خود در ادوار جام جهانی دفاع 
کنند. تیم ملی فوتبال ایتالیا، قهرمان جام جهانی 1934و ۱۹۳۸ 
شدند و تیم ملی فوتبال برزیل در جام جهانی 1958 و ۱۹۶۲ 

قهرمان جهان شدند. 
۵-رکوردداران بیشترین بازی در تاریخ جام های  جهانی؛ لیونل 
مسی با حضور در فینال، به تنهایی با ۲۶ بازی باسابقه ترین 
بازیکن تاریخ جام های جهانی لقب می گیرد و ماتئوس و کلوزه 

با ۲۵ و ۲۴ بازی در رده های بعدی قرار دارند.
۶- چهار گل از 5 گل آخر فرانسه در نیمه نهایی جام جهانی توسط 

مدافعان این تیم به ثمر رسیده است.
1998: لیلیان تورام، 2 گل مقابل کرواسی 

2018: اومتیتی مقابل بلژیک 
2022: تئو هرناندز مقابل مراکش

۷-فرانسه در کنار ایتالیا )۱۹۳۸/۱۹۳۴(، برزیل )۱۹۶۲/۱۹۵۸(، هلند 
)۱۹۷۸/۱۹۷۴(، آلمان )۱۹۹۰/۱۹۸۶/۱۹۸۲(، آرژانتین )۱۹۹۰/۱۹۸۶( 
و برزیل )۲۰۰۲/۱۹۹۸/۱۹۹۴( به ششمین تیمی تبدیل شد که در 

دو دوره پیاپی به فینال جام جهانی رسیده است.
۸-عملکرد تیم ملی مراکش در جام جهانی ۲۰۲۲:
-حذف اسپانیا و پرتغال و از عوامل حذف بلژیک

-چهار کلین شیت در طول جام
-اولین تیم آفریقایی تاریخ که توانسته به نیمه نهایی جام 

جهانی و در واقع چهار تیم برتر جهان برسد.
۹-در تاریخ جام جهانی، تنها چهار مربی یعنی ویتوریو پوزو 
سرمربی تیم ملی ایتالیا در جام های جهانی ۱۹۳۴ ایتالیا و 
۱۹۳۸ فرانسه، فرانتس بکن باوئر سرمربی تیم ملی فوتبال 
آلمان در جامهای جهانی ۱۹۸۶ مکزیک و ۱۹۹۰ ایتالیا، کارلوس 
بیلاردو سرمربی تیم ملی فوتبال آرژانتین در جامهای جهانی 
۱۹۸۶ مکزیک و ۱۹۹۰ ایتالیا و دیدیه دشان در جامهای جهانی 
۲۰۱۸ روسیه و ۲۰۲۲ قطر توانسته اند به عنوان مربی تیم ملی 

یک کشور را دو بار متوالی به فینال جام جهانی ببرند.
قرن  در  فینال جام جهانی   در  رکورددار حضور  ۱۰-تیم های 

بیست و یکم، فرانسه ۳ بار، آرژانتین و آلمان ۲بار
نویر در جام های  بازیِ مانوئل  نوزده  با رکورد  لوریس  ۱۱-هوگو 
جهانی برابری کرد. همچنین او در دیدار بعدی فرانسه با آرژانتین 

رکورددار بازی در جام جهانی توسط یک دروازه بان خواهد شد.

آقاجانیان: این پاداش ربطی به کادرفنی جدید 
تیم ملی ندارد

تایید دادن حواله خودرو به 
ملی پوشان توسط »مارکار«

دستیار کارلوس کی روش دادن حواله خودرو به بازیکنان تیم ملی 
را تایید کرد. »مارکار آقاجانیان« پرداخت پاداش و حواله خودرو 
به بازیکنان ایران را تایید کرد. او در این رابطه در برنامه تلویزیونی 
ورزش و مردم عنوان کرد: زمان صعود تیم ملی به جام جهانی قول 
حواله خودرو به بازیکنان داده شده بود. کادرفنی و بازیکنانی که در 
آن موقع در تیم ملی بودند این حواله را گرفتند. کسانی هم که در 
اردوی تیم ملی در جام جهانی با ایران نبودند اما زمان صعود به 
جام جهانی در تیم ملی بودند، این پاداش را دریافت می کنند. این 

حواله و پاداش ربطی به کادرفنی جدید تیم ملی ندارد.

درحاشیه

محسن بهره دار

»مهدی محمد نبی« -نایب رئیس فدراسیون فوتبال- در مورد سختی های آماده سازی تیم ملی اظهار داشت: مجمع انتخاباتی که ۸ شهریور برگزار شد، نواب رئیس و 
رئیس فدراسیون نماینده باشگاه ها انتخاب شدند. خوشبختانه فیفا و AFC تایید کردند و تاییده را به فدراسیون فوتبال ارسال کردند. ۹ شهریور که آغاز به کار کردیم 
چالش هایی مثل تعلیق صدور مجوز حرفه ای بود که باعث شد نمایندگان ما در مسابقات حضور نداشته باشند. بحث بعدی پرونده های مطرح در فیفا بود. یکی از آن 
VAR بود که جامعه فوتبال با آن دست به گریبان بود. پرونده انضباطی و همچنین CAS بحث بانوان بود. بخش دیگر مربوط به باشگاه ها و پرونده های مطرح در دادگاه

بود. فرصت هایی از دست رفته بود. فدراسیون نه اسپانسر داشت نه حامی مالی، باید با کمک های بلاعوض دولت و درآمد های ناچیز کار را جمع می کرد. وقتی ۱۸ تیم 
ملی داریم بحث تامین منابع ارزی مطرح بود. اگر ترمیم تیم های ملی را اجرا نکنیم به مشکل می خوریم. در کنار این مساله نظارت بر اجرای به موقع لیگ و دوره های 
آموزشی و ارتقای داوری بود. همه این ها چالش هایی است که فدراسیون با آن روبرو بوده، پرداخت حقوق معوقه مربیان تیم های ملی که یکسال معوق بود مطرح بود.



 دبیر تحریریه

روزنامه

شماره 1183 - شنبه  26 آذر 1401
www.donyayehavadar.ir

           @Donyaye_havadar

n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: مهرداد تیموری                                        n  سردبیر: مهدی تیموری                                         n دبیر تحریریه: محمدرضا ولی زاده                     

»دنیای هوادار« یاد روح قلم و مرام زنده یادان ناصر احمدپور و عباس عبدالملکی، بزرگان عرصه مطبوعات ورزشی کشور  را پاس می دارد

 n مدیر روابط عمومی: مهسا تیموری                                                           n مدیر هنری:  کاوه رحیمی                                n دبیر سرویس عکس: میلاد فیروزان
  n تحریریه: دکتر مهرداد فرشیدی، اصغر قلندری، محمدرضا کاظمی، سیدرضا فیض آبادی،  حسن صانعی پور، فرشید گله داری و سارا نصرتی

n چاپ: کهن                                        n نشانی:  کرج- سه راه رجایی شهر برج ققنوس طبقه ۸ واحد ۲۹                           تلفن: ۳۴۴۵۷۷۷۷                        نمابر: ۳۴۴۰۴۵۱۵

داستان جلد

»رئیسپلیسفتااستانالبرز«درگفتوگوبا»دنیایهوادار«مطرحکرد؛

البــرز، دارای رتبه نخست کشف جرائم سایبری

ســرهنگ »رســول جلیلیان« -رئیس پلیس فضای تولید و 
تبادل اطلاعات اســتان البرز- در گفت و گویی اختصاصی با 
»دنیای هوادار« اظهار داشت: »پلیس فتا استان البرز در حوزه 
برخورد با جرائم سایبری در مقوله  کشف کیفی و کمی، رتبه 
نخست کشــور را داراست، همچنین در دستگیری باندهای 
ســازمان یافته نیز، البرز حائز رتبه اول در کشــور بوده است، 
کشــف پنج باند بزرگ اسکیمری، شــش باند کلاهبرداری 
تماس واتس آپی و شش باند فیشینگ از اقدامات پلیس فتا 

استان البرز در سال جاری بوده است.«
این مقام انتظامی با بیان اینکه، همیشــه پیشگیری بهتر 
و کــم هزینه تر از درمان بوده، خاطر نشــان کرد: »پلیس فتا 
البرز، در حوزه پیشگیری از وقوع جرایم سایبری نیز اقدامات 
موثری را انجام داده که برگزاری کارگاه های آموزشی و تولید 
محتوا در جهت آشنایی مردم با آسیب های فضای مجازی از 
جمله این اقدامات است، هر چند برای پیشگیری و مقابله 
تمام قد با آسیب های متعدد فضای مجازی، بایستی تمامی 
نهادهای کشور دست در دست یکدیگر داده و با این تهدیدات 

به شکل جدی مقابله کنند.«
وی بــا اشــاره به اینکه البرز، اولین اســتان کشــور بود که 
مرکــز فوریت های ســایبری را راه اندازی کــرد، افزود: »مرکز 
فوریت های ســایبری کارکردی شبیه به مرکز ۱۱۰ دارد با این 
تفاوت کــه به جرائم موضوعات فضای مجــازی می پردازد 

که کاربران می توانند برای انعکاس مشکلات خود در زمینه 
فضای ســایبری با شــماره  ۳۸۰ ۰۹۶ تماس بگیرند، چرا که 
همکاران ما در این مرکز، علاوه بر مشاوره و پیشگیری، روند 

مقابله به جرم رخ داده را نیز سریعاً پیگیری خواهند کرد.«
ســرهنگ جلیلیان در ادامه صحبت های خود با بیان اینکه 
مجموعــه ی پلیس فتــا، ۴ اداره دارد، تصریح کــرد: »اداره 
مبارزه با جرائم ســایبری، اداره تشخیص و پیشگیری، اداره 
اطلاعات جرائم سایبری و اداره ادله دیجیتال پلیس فتا البرز 
را تشکیل می دهند، همچنین از مجموع جرائم کشف شده، 
بیشترین پرونده ها در استان البرز مربوط به برداشت غیرمجاز 

از حساب های بانکی و کلاهبرداری اینترنتی بوده است.«
رئیــس پلیــس فضای تولیــد و تبــادل اطلاعــات البرز 

درخصــوص کلاهبرداری های حوزه ارزهای دیجیتال 
گفــت: »خوشــبختانه در اســتان البــرز تعــداد 
پرونده هــای کلاهبــرداری ارز دیجیتــال کاهش 
یافته است، اما مجرمان حوزه ارزهای دیجیتال با 
ترفندهای متعددی اقدام به فریب کاربران فضای 

مجــازی می کنند و دارایی هــای ارز دیجیتال 
آن ها را به ســرقت می برند، از جمله با وعده 

دریافت ســودهای بالا و با ریسک کم، با 
روش ســرقت کد 12 کلمه ای پشــتیبان 
کیــف  پول، بــا روش ســیگنال خرید و 

فروش ارز دیجیتال و با عنوان سبد گردانی 
ارزهــای دیجیتال و کلاهبــرداری با روش 

فیشینگ که لازم است، کاربران در استفاده 

از ارز دیجیتال حتما از کیف پول دیجیتال مطمئن استفاده 
کنند تا گرفتار کلاهبرداران نشوند.«

وی در ادامه با هشدار به کاربران سایت های شرط بندی گفت: 
»به شدت با با تبلیغ کنندگان و کاربران این سایت ها برخورد 
خواهد شــد و طبق ماده ۷۰۵ تا ۷۱۱ قانون مجازات اسلامی 
راه اندازی و فعالیت در ســایت های شــرط بندی و قمار جرم 
اســت و پلیس به شــدت با مخلان فضای سایبری برخورد 
خواهد کرد. غالب گردانندگان سایت های قمار و شرط بندی 
در خارج از کشــور فعالیــت می کنند و با تبلیغاتی از جمله 
کســب ســود های رویایی کاربران را فریب داده و تشویق به 
فعالیت در اینگونه ســایت ها می کنند که نتیجه آن تنها از 

دســت رفتن سرمایه خواهد شد، این افراد برای انتقال وجوه 
نیازمند شیوه هایی هستند تا گردانندگان آن ها را به مخاطره 
نیندازد، یکی از این شــیوه ها استفاده از درگاه های جعلی و 
نیز اجاره کارت عابر بانک دیگران اســت، این گردانندگان با 
این شــگرد، افراد بی بضاعت یا کم بضاعت را فریب می دهد. 
به هرجهت، البرزی ها نیز می توانند گزارشات خود را در قسمت 

مرکز فوریت های سایبری سایت پلیس فتا ثبت کنند.«
ایــن مقــام انتظامی در پایــان صحبت های خــود در مورد 
کلاهبرداری خرید اینترنتی از پیج اینستاگرام و عدم تحویل 
آن به مشتری اظهار داشت: »به طورکلی در مواردی که شخصی 
از انجــام تعهدات خود تخطی می نمایــد، می توان اقدام به 
طرح شــکایت نمود. فلذا مال باختگان می توانند با مراجعه 
حضوری به دفاتر خدمات قضایی و تنظیم شــکوائیه در 
خصوص موضوع جرم اقدام ســپس با مراجعه حضوری 
به پلیس فتا و ارائه دستور قضایی برای پیگیری شکایت 
اقدام نمایند و مدارک و مســتندات خود را به پلیس فتا 
ارائه نموده که پس  از آن تحقیقات پلیس صورت 
گرفتــه و پرونده به مرجــع قضایی ذی صلاح 
جهت اعمال قانــون و تعیین مجازات های 
لازم صورت می پذیــرد، اما با توجه به اینکه 
شــبکه های اجتماعی بستر امنی برای خرید 
کالا نیست، توصیه می شود شهروندان البرزی 
حتما از فروشــگاه های اینترنتی دارای نماد 
اعتمــاد الکترونیکی کالای مــورد نظر خود را 

خریداری کنند.«


